
Hallituksen kokous 30.10.2016

1. Kai J. Rantanen osallistuu liiton edustajana kutsuttuna asiantuntijana Lemmenjoen 

kultareitti -hankkeen työryhmän kokouksiin.

2. Käytiin läpi liiton tuloarvion toteutuma 30.9. tilanteessa. Sovittiin tarvittavista 

toimenpiteistä.

3. Antti Peronius on valittu TEM:n vetämän Kaivoslain 38 §:n edellyttämien vaikutusten 

arvioimistyöryhmän perustamaan valmistelutyöryhmään.

4. Lapin yliopiston oikeustieteelliseen tiedekuntaan on jätetty liiton ehdotus opinnäytetyön 

tekemisestä uuden kaivoslain aiheuttamista juridista seurauksista kullankaivulle.

5. Päätettiin toteuttaa jäsenkysely joulu-tammikuussa. Se toteutetaan sähköpostikyselynä 

niille jäsenille, joitten sähköpostiosoite on tiedossa ja lisäksi internetkyselynä. 

6. Käynnistetään neuvottelut Kullanhuuhdonnan MM-kisojen 2019 järjestämiseen liittyvistä 

asioista Tankavaaran Kultakylän ja Kultamuseon kanssa.

7. Päätettiin Kullanhuuhdonnan SM-kisojen 2017 järjestämisen taloushallinnollisista asioista. 

Kisapäällikkönä toimii Esko Orava.

8. Todettiin Liiton perinteisen seminaariristeilyn järjestelyjen etenevän hyvin. Keskusteltiin 

kutsuttavista kutsuvieraista. Lopulliset päätökset tehdään sähköpostitse.

9. Keskusteltiin osallistumisesta Kaivosseminaarin 2017 järjestelyistä.

10. Päätettiin ryhtyä valmistelemaan liiton omistaman Lemmenjoen Martiniiskonpalon 

lentokentän historiallisen lentokämpän/kirjaston kunnostamista. Aki Karvonen hoitaa 

talvisaikaan rakennustarvikkeiden hankinnan ja kuljetuksen. Karri Kuusama on lupautunut 

organisoimaan kesäaikaiset rakennustalkoot.

11. Merkittiin tiedoksi, että Antti Peronius on valittu GTK:n, Lapin ammattikorkeakoulun, Oulun 

yliopiston toteuttaman Indika-hankkeen ohjausryhmän puheenjohtajaksi

12. Todettiin Harrijoen uuden sillan olevan valmis. Sotajoen tien kunnostuksen valmistelut ovat 

käynnistyneet. Tien parannustoimenpiteet toteutetaan talkootyönä ensi kesänä.

13. Todettiin Sastamalassa järjestettävien pikkujoulujen ja siihen liittyvän rikastamokäynnin 

olevan järjestyksessä. Hannu Raja toimii päävastuullisena molempien osalta. Kai J. 

Rantanen kartoittaa tarpeen järjestää yhteiskuljetuksia.

14. Päätettiin pitää seuraava hallituksen kokous 27.11.


